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2024:05 Protokoll styrelsemöte Jönköpings läns 
Luftvårdsförbund den 15 november, 2024 
 

Närvarande: 
Christer Gustafsson, Gnosjö kommun (ordförande) 
Anne-Catrin Almér, Länsstyrelsen (sekreterare)  
Göran Bäckstrand, Jönköpings kommun 
Håkan Johansson, Värnamo kommun 
Annie Grann, Jönköpings energi AB 
Krister Wall, Trafikverket 
Wiktor Skoglund, Jönköpings kommun 
Stefan Simmeborn, Regionen (adjungerad) 
 
Frånvarande (ordinarie): 
Maria Cannerborg, Regionen 
 
 
Plats: Teams 
Tid: 0900-1100 

1. MÖTET ÖPPNAS 
Christer Gustafsson förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna!  

2. VAL AV JUSTERARE 
Krister Wall valdes till justerare.  

3. GODKÄNNANDE AV DAGORDNING 
Dagordningen godkändes. 

4. PROTOKOLL FRÅN FÖREGÅENDE STYRELSEMÖTE 
Förra mötet genomfördes den 5 september i samband med studiebesök på 
krondroppsstationen Fagerhult. Det konstaterades då att Kalmars 
luftvårdsförbund har fått upp sina purple air mätare. Sedan dess har AMM 
meddelat att man inte kommer att söka projektpengar i år för att köpa in 
flera mätare. Vi får se om det blir nästa år istället.  
Beslut: Protokollet lades till handlingarna.   

5. ADJUNGERING 
Maria Cannerborg, Regionen, som är vald som ordinarie styrelseledamot 
fram till 2026, har bytt roll på Regionen och kan inte längre delta i styrelsens 
arbete. Regionen föreslår att hon ersätts av Stefan Simmeborn. Styrelsen 
väljs dock av årsmötet men styrelsen kan adjungera personer till 
styrelsemöten.  
Beslut: Stefan Simmeborn adjungeras till styrelsen.  

http://www.luftvardsforbundet.se/


 
 
 
 

6. EKONOMI 
Alla medlemsavgifter har kommit in. Det återstår två fakturor för året: IVL 
krondroppsnätet och avgiften för hemsidan. Prognosen ser dock ut som att 
vi kommer att gå med ett litet överskott i år. Orsaken är att vi har fått flera 
nya medlemmar och därigenom större intäkter.  
Beslut: Den ekonomiska rapporten godkändes och lades till handlingarna.  

7. SAMVERKAN MED ANDRA FÖRBUND/ NÄSTA KVARTALSAKTIVITET  

Avtal hemsidan 
Det är vårt luftvårdsförbund som har beställt hemsidan vilket innebär att 
det är vi som kommer få fakturan. Vi i vår tur kommer att behöva fakturera 
de andra luftvårdsförbunden. Ett utkast på avtal med de andra förbunden 
har tagits fram för att styra detta.  

Nästa kvartalsaktivitet 
Anordnas av Kalmars luftvårdsförbund och genomförs den 5 december kl 
9.00. Temat är koldioxidnegativ elproduktion.  
Vi är ansvariga för kvartalsaktiviteten under kvartal två, dvs innan 
sommaren 2025. Ett förslag på föredragshållare är Sandahlsbolagen som 
dock inte är medlemmar. Håkan och Christer gör ett värvningsförsök.  
 

8. SAMVERKANSOMRÅDET FÖR KONTROLL AV LUFTKVALITET I JÖNKÖPINGS 
LÄN 

Indikativa mätningar 
En fråga har gått ut till kommunerna om att genomföra indikativa 
mätningar under år 2025. Sista svarsdag är idag, 18 november. En kommun, 
Vetlanda, har svarat ja och vill alltså genomföra mätningar nästa år. Fyra 
kommuner har svarat nej, alla fyra öppnar dock för att genomföra 
mätningar längre fram. De flesta kommuner har inte svarat alls.  

Revidering av kontrollprogram 
Nuvarande övervakningsprogram löper ut nästa år. Vi behöver därför börja 
titta på kommande period som omfattar åren 2026-2029.  
 
Ett inledande möte med Jönköpings kommun, som har avtalen med 
konsulterna och sköter det ekonomiska för samverkansområdet, har 
genomförts. På mötet framkom ett översiktligt förslag på tidplan: 
 
December-Januari: Enkät till kommunerna om nuvarande upplägg 
Januari: Möte med upphandlare på Jönköpings kommun 
Januari: Möte med Naturvårdsverket 
Våren: Intresseförfrågan till kommunerna 
April: Information på årsmötet. 
Senvåren: Upphandling 
Hösten: Undertecknande av avtal 
 
 



 
 
 
9. ÖVRIGT 

Jönköpings luftvårdsstrategi 
Wiktor Skoglund berättar om Jönköpings nya luftvårdsstrategi. Anledningen 
är att Jönköping har överskridit den övre utvärderingströskeln för partiklar. 
Det innebär att man enligt ny lagstiftning som kom i somras måste ta fram 
en luftvårdsstrategi. Arbetet kommer påbörjas nästa år.  

Deltagande på årsmöte Skånes luftvårdsförbund 
Anne-Catrin kommer att delta på Skånes Luftvårdsförbunds årsmöte i april 
för att berätta om hur vårt luftvårdsförbund jobbar.  

Nytt luftkvalitetsdirektiv fastställt 
EU har fastställt det nya luftkvalitetsdirektivet. Det ska nu införlivas i 
medlemsländernas lagstiftning senast om två år, dvs 2026. Naturvårdsverket 
har fått i uppdrag att utreda hur det kan gå till i Sverige. De ska redovisa sitt 
arbete hösten 2025.  

11. NÄSTA MÖTE 
Blir den 7 februari, kl 9-11, på Länsstyrelsen i Jönköping.  

12. MÖTET AVSLUTAS 
Ordföranden avslutade mötet och tackade för visat intresse.  
 
 
Vid protokollet 
 

 .....................................................  
Anne-Catrin Almér (sekreterare) 
 

 .....................................................   ……………………… 
Christer Gustafsson (ordförande)  Krister Wall (justerare) 
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